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Fråga till Service och Tekniknämndens ordförande Johan Hartman. 

 

Efter medborgardialog undrar jag om det skulle vara möjligt att ha en 

dricksvattenfontän någonstans centralt i Katrineholm? 

I anslutning till Hälsans stig, t ex i Stadsparken. Den behöver inte vara 

uppvärmd på vintern, men visst skulle det vara bra under sommarhalvåret? 
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Lotta Back 

 

 

 

 

 


